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教育经历
理学硕士 - 国际关系学                                                                                               2013.7 – 2014.7 新加坡
南洋理工大学拉惹勒南国际研究院
· 平均绩点： 4.0/5.0
· 主要课程：政治风险分析、中国外交政策、国际法、全球治理、辩证安全研究
文学学士 - 新闻学 (辅修财政学)                                                                                    2009.9 – 2013.6 广州
中山大学                                                                             
· 平均绩点： 4.0/5.0
· 主要课程：新闻采访与报道、高级财经新闻、经济学基础、财政学原理、会计学原理
· 获得恒生银行奖学金、中山大学2011年一等奖学金、中山大学2010年二等奖学金。
· 团队作品《广州垃圾分类现状》获得广东社科院主办的“调查广东：大学生社会调查项目”优秀奖。

职业经历
The Risk Advisory Group 研究助理                                                                           2014.10 – 2015.3 香港
· The Risk Advisory Group总部位于英国，是一家行业领先的风险咨询公司，主要服务大型跨国公司的合规部门、私募基金、投资银行和欧美律师事务所，为这些机构的跨国投资与并购做前期的风险分析。本人在其尽职调查部门的亚洲团队工作。
· 本人擅长针对中国大陆、香港和东南亚新兴市场国家的尽职调查项目，能够熟练使用搜索引擎和各国公开数据库，用中英文查找和搜集个人和企业的基本情况、执照信息、负面新闻、政治资源、民事诉讼或犯罪记录、是否参与洗钱等跨国犯罪行为、是否被主权国家或国际组织通缉，并将搜索结果集结为一份英文商业报告。还可根据客户需要，与国内的小型尽职调查公司联系，外包实地调查业务。
· 由于公司客户多为非中国企业，本人负责在与中国有关的报告中分析中国的商业环境、政治环境、环保政策等，解释法规与现实的差距，以帮助国外客户理解中国大环境以及目标的真实信誉状况。
财新传媒实习编辑                                                    2012.7 – 2012.8 北京
· 财新网是财新传媒旗下的一家新闻网站，每日发布以财经新闻为主的新闻讯息。
· 本人在财新网观点频道实习，能够独立编辑专栏稿件并运营新闻网站（http://opinion.caixin.com/）
· 参与一篇中国私募改革的报道，帮助高级记者搜集中国私募政策历史演变信息。
《羊城晚报》实习记者                                                                                                 2012.3 – 2012. 6 广州
· 参与五篇深度报道的前期调查与写作。报道内容涉及中国高等教育、广东环保政策等。

语言能力
粤语流利，英语流利（雅思考试学术类7.5分），法语日语可用于日常对话。
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EDUCATION
M.Sc. in International Relations                                                                JUL 2013 – JUL 2014    Singapore
      S. Rajaratnam School of International Studies (RSIS) of Nanyang Technological University
· GPA 4.0/5.0
· Courses: Political Risk Analysis, Foreign Policy Analysis, the Study of International Relations, Chinese Security and Foreign Policy, Critical Security Studies, International Law, International Human Rights Law
B.A. in Journalism, minor in Finance                                         SEP 2009 – JUN 2013   Guangzhou, China
      Sun Yat-sen University 
· GPA 4.0/5.0, ranked 6 among 96 students
· Recipient of  Hang Seng Bank Scholarship, First-class scholarship of Sun Yat-sen University 2011 and Second-class scholarship of Sun Yat-sen University 2010
· Excellent Award of Surveying Canton: Social Survey Competition of Undergraduates from Guangdong Academy of Social Sciences

EXPERIENCE
Research Associate at The Risk Advisory Group                                    OCT 2014 – MAR 2015   Hong Kong
· Core skill set: English report-writing, public records research, policy analysis
· Worked at the UK-headquarted risk management consultancy that provides clients analysis of regulatory and reputation risks.
· Conducted research and wrote integrity due diligence reports on enterprises and individuals located in China and Southeast Asia. 
· Improved understanding of current business environment of the greater China area, Myanmar, Singapore and Vietnam. Analysed how regulatory policies of these countries affect foreign businesses, such as the Chinese corruption purge that has caused troubles for foreign firms.
· Participated in two business development events between the company and the clients. Liaised with smaller due diligence firms and independent compliance professionals across Asia.
Editorial Intern at Caixin Media                                	                                  JUN–AUG 2012   Beijing, China
· Core skill set: article editing, database management
· Managed a news website independently (http://opinion.caixin.com/)
· Assisted senior journalists on a report of private equity reform. Collected information of Chinese private equity reform history.
Journalism Intern at the Yangcheng Evening News                              MAR–JUN 2012      Guangzhou, China
· Core skill set: interviewing, in-depth reporting
· Contributed to five in-depth reports discussing higher education and public policy. Interviewed government officials and carried out preliminary research.

ADDITIONAL INFORMATION

Languages: a native speaker of Mandarin and Cantonese, fluent in English and scored 7.5 in IELTS, conversational knowledge of French and Japanese
Interests: cycling, Jazz drum, Erhu, writing, trekking and traveling (extensive backpacking trips to countries in Asia and Europe)
